

PROTOKÓŁ NR 35/2021

Z POSIEDZENIA KOMISJI SAMORZĄDU I BEZPIECZEŃSTWA

z dnia 4 listopada 2021 roku.



1. Posiedzenie komisji odbyło się 4.11.2021 roku o godz. 15.30 w trybie zdalnym. Zebranie prowadził przewodniczący radny Jacek Mularczyk. Na posiedzeniu obecnych 11 członków Komisji oraz zaproszeni goście:

- Agnieszka Kozielska – przewodnicząca Zarządu Rady Dzielnicy Rybnik – Północ,
- Kamil Jakubiak – przewodniczący Rady Dzielnicy Rybnik – Północ,
- Tomasz Miłowski – członek Rady Dzielnicy Rybnik – Północ.

Lista obecności w załączniku do niniejszego protokołu.

2. Przyjęto następujący porządek posiedzenia:

1. Kontrola działalności Rady Dzielnicy Rybnik-Północ w związku z pismem dotyczącym nieprawidłowości.
2. Sprawy bieżące.

3. Nie było uwag zatem przewodniczący przeszedł do procedowania przyjętego porządku obrad. Przewodniczący przedstawił pismo skierowane do Rady Miasta Rybnika przez Pana Tomasza Miłowskiego w sprawie przeprowadzenia kontroli w Radzie Dzielnicy Rybnik – Północ, zwracając jednocześnie uwagę na najważniejsze punkty dotyczące rzekomego braku przestrzegania statutu Rady Dzielnicy. Poinformował członków Komisji o przekazaniu treści pisma do wglądu przewodniczącej Zarządu oraz przewodniczącemu Rady.

Następnie oddał głos osobie skarżącej. Pan Tomasz Miłowski podkreślił, że wszystkie elementy związane ze stawianymi zarzutami w zasadzie zostały zawarte w treści pisma, a osoby kierujące Radą Dzielnicy powinny przestrzegać zasad wynikających ze statutu.

Przewodniczący przekazał głos przedstawicielom Rady. Pani Agnieszka Kozielska podkreśliła, że działalność Rady jest zgodna ze statutem, dysponują uchwałami, protokołami i dowodami spotkań, a niektóre trudności związane z brakiem terminowych spotkań stacjonarnych wynikają z okresu pandemii covid19. Podkreśliła, że w komunikacji z Radą Dzielnicy używany jest także komunikator internetowy, gdzie na bieżąco są omawiane wszelkie sprawy.

Pan przewodniczący zapytał, czy Zarząd i Rada są w stanie udokumentować podejmowanie najważniejszych uchwał np. tych dotyczących podziału budżetu przynależnego dla Rady Dzielnicy. Przedstawiciele Rady Dzielnicy potwierdzili, że tak i dysponują taką dokumentacją.

Głos zabrał radny Andrzej Wojacek, który podkreślił, że źle się dzieje jeśli w Radzie Dzielnicy dochodzi do konfliktów. Stwierdził, że wszyscy wiemy jak działają Rady i tego typu sprawy nie powinny wychodzić na zewnątrz.

Z tym głosem nie zgodził się radny Łukasz Kłosek, który powiedział, że są elementarne zasady funkcjonowania Rad m.in. listy obecności, uchwały, protokoły ze spotkań Rady, sprawozdania roczne,

które powinny być prowadzone i archiwizowane i zapytał czy taką dokumentacją dysponuje Rada.
Odpowiedź przewodniczącego Rady była twierdząca.

Głos przejął przewodniczący Komisji Pan Jacek Mularczyk, który poinformował, że zostanie wysłane pismo z pytaniami do Rady Dzielnicy oraz prośbą o przygotowanie do wglądu konkretnych dokumentów.

Pan Tomasz Miłowski dopowiedział, że mu chodzi wyłącznie o wyjaśnienie pewnych nieścisłości.

Więcej głosów nie było.

4. Spraw bieżących nie było. Na tym przewodniczący zakończył posiedzenie.



Protokołował

Łukasz Kłosek



Przewodniczył

Jacek Mularczyk